
Byggherre Felles

PCI/Pacemaker

Forskningsparken

Dato/tid: Lokasjon:

28.09.2023 12:30

Ansvarlig Klassifiseringskode

Ingeborg Sand

Beskrivelse Neste møte i serien

001 Velkommen - presentasjon av deltagere

Agenda:
- Velkommen – presentasjon av deltakere i møtet v/fagkoordinator
- Flyt
- Eventuelt
Gruppe U - PCI_Pacemaker NSA.xlsx

agenda medvirkningsmøte 2 pulje 1.pptx

003 Hendt siden sist

PCI/Pacemaker er skilt ut fra medvirkningsgruppen for
bildediagnostikk, og vil videre behandles i eget medvirkningsmøte.
Området har fått tilført areal som er benyttet til støttefunksjoner som
desinfeksjonsrom og lager. 

004 Tilbakemeldinger på flyter

Følgende ble belyst i møte: 
- Det er ønskelig at oppstillingsplasser for seng plasseres slik at
pasient kan overvåkes før prosedyre. 
- Gruppen mener det er behov for samtalerom i forbindelse med
observasjonsplasser. Dette følges opp i poliklinikkgruppe som har
medvirkning i pulje 2 (Q2 2024). Gruppen mener det gir en usikkerhet
når støtteareal behandles i andre medvirkningsgrupper.

Flyt varer/ avfall: 
 - Gruppen understreker at det er behov for oppbevaring av kontrast i
området, dette kan medføre spesielle krav. Retur av kontrast bør
avklares. Se aksjon.

Flyt pasient: 
- Pasienter fra sengepost transporteres via heiser øst. Gruppen
understreker at det ikke kan gå pasienttransport via dør i korridor
(80.06.468) grunnet ERCP-lab/ smitte.
- Gruppen ønsker HCWC i stedet for vanlig WC grunnet hendelser ved
toalettbesøk, det er ønskelig med to HCWC, alternativt med et mer
sentralt HCWC.
- Det planlegges for at pacemaker pasienter kan møte i
sammedagsmottaket og klargjøres der. 
- PCI pasienter møter i observasjonsarelaet og klargjøres der.
- Det er ønskelig å benytte akuttheiser for transport av pasient til og fra
PCI/pacemaker grunnet transport gjennom radiologi. 

Flyt personell:
- Det er ønskelig med en skyvedør mellom rom 09.02.012 og 09.02.011
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grunnet behov for å kunne stenge dør mot rom 09.02.033 ved smitte. 
- Pauserom er ønsket mer sentral i enhet. Forslag fra gruppen er å
legge Pacemakerstuer til vest og legge pauserommet mer sentralt. 
- Gruppen mener det er for få arbeidsplasser i området. Det er behov
for lederkontor og arbeidsplass for koordinatorer både for pacemaker
og PCI, disse kan ikke dele kontor. Se aksjoner under.

02.10.2023 11:06:10

Gruppen mener det bør tilrettelegges for mulighet å skifte grønt tøy i
området ved akutte situasjoner. Dette må løses innenfor arealet. Det er
ønskelig med en ekstra tøynisje i vestre del av lokalene. Gruppen
prioriterer innenfor rammen.

Trine Braaten, due
date:  23 okt 2023

13.10.2023 09:21:28

Gruppen vil ikke prioritere dette innenfor funksjonsområdet. Det
er andre viktige funksjoner som bør prioriteres, eks HCWC.
Opprettholder behov for ekstra tøynisje. (Trine Braaten)

02.10.2023 11:04:51

Gruppen ønsker arbeidsplass for koordinator pacemaker inne i grønt
område. Gruppen ser på mulig omdisponering av areal til manøverrom.

Trine Braaten, due
date:  16 okt 2023

13.10.2023 09:28:29

Det ønskes at det vurderes om manøverrommet kan deles i
soner slik at man kan ivareta en skjermet arbeidsstasjon
(Pacemaker). PCI ønsker manøverrommet slik de foreligger i
skissene pr nå.  (Trine Braaten)

02.10.2023 11:03:52

Det er behov for 2 lederkontor i området som også arbeider klinisk.
Gruppen må prioritere innenfor rammen om det skal etableres ekstra
kontor i grønn sone.

Trine Braaten, due
date:  16 okt 2023

13.10.2023 09:35:32

Miljøet opprettholder at det er behov for 2 2 - manns kontorer i
funksjonsområdet, det er ikke mulig å omdisponere areal fra
andre støttefunksjoner. Det er mulig at seksjonsoverlege og
enhetsleder fra hver miljø deler kontor.  (Trine Braaten)

02.10.2023 11:02:40

Gruppen ønsker å se på mulighet for å dele opp manøverrom for
pacemaker i arbeidsstasjon og manøverrom - felles manøverrom for
begge pacemakerstuene om det lar seg gjøre og flytte en
pacemakerstue til motsatt side av trappeoppgangen.

Sigrid Rossebø
Hansen, due date:

23 okt 2023

02.10.2023 11:00:22

fra Pacemaker; det er for få arbeidsplasser. Aksjon Nye OUS; angi
antallet arbeidsplasser

Trine Braaten, due
date:  16 okt 2023

13.10.2023 09:39:39

Det ligger pr nå 7 tverrfaglige arbeidsplasser fordelt på to rom.
Viser til tidligere aksjon hvor man ber om at manøverrom
tilhørende pacemaker kan soneinndeles. (Trine Braaten)
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02.10.2023 10:59:06

Pauserom er ønsket mer sentralt plassert i enheten. Forslag fra
gruppen er å legge Pacemakerstuer til vest og legge pauserom
sentralt.

Sigrid Rossebø
Hansen, due date:

23 okt 2023

02.10.2023 10:58:22

Gruppen ønsker skyvedør mellom rom 09.02.012 og 09.02.011 grunnet
behov for å stenge dør mot rom 09.02.033 ved smitte.

Sigrid Rossebø
Hansen, due date:

23 okt 202313.10.2023 17:11:52

Innarbeidet, se utklipp 1.  (Ingeborg Sand)

02.10.2023 10:55:42

 Gruppen ønsker samtalerom inne i grønn sone. Dette må prioriteres
innenfor rammen. Gruppen gir tilbakemelding på en ønsket plassering.

Trine Braaten, due
date:  16 okt 2023

13.10.2023 09:43:08

Gruppen er delt i behovet for samtalerom. Pacemaker
argumenterer for samtalerom i grønn sone, PCI miljøet
forutsetter at dette behovet blir ivaretatt i observasjonsområdet.
Gruppen mener at det ikke kan omdisponeres areal fra andre
støttefunksjoner for å ivareta etablering av samtalerom. (Trine
Braaten)

02.10.2023 10:54:42

Det er ønskelig med HCWC i stedet for vanlig WC for pasienter
grunnet hendelser ved toalettbesøk ( synkope eller lignende). Det er
ønskelig med to HCWC, alternativt med et mer sentralt plassert.
Arkitekt ser på mulig plassering.

Sigrid Rossebø
Hansen, due date:

23 okt 2023

02.10.2023 09:45:42

Gruppen beskriver behov for flere sengeoppstillingsplasser en det er
tilrettelagt for i grønn sone (3 + 2). Det er ønskelig med
oppstillingsplasser slik at pasient kan overvåkes før prosedyre. De to
plassene som er ved trappeoppgang tilfredsstiller ikke dette. Gruppen
må prioritere innenfor rammen om det skal tilrettelegges for flere
oppstillingsplasser.

Trine Braaten, due
date:  30 okt 2023

13.10.2023 09:53:32

Gruppen ser ingen mulighet for å etablere flere
oppstillingsplasser innenfor de tildelte rammene. Med dagens
aktivitet og produksjonskrav vil det ligge pasienter i korridor
som følge av dette. Gruppen har diskutert bruk av
sengeautomat som fremstår som en funksjonell løsning, men
forutsetter at det er rask utskifting av skitten seng og tilgang på
ren seng. (Trine Braaten)

29.09.2023 16:55:51

Nye OUS avklarer bruk av akuttheis for transport av pasienter i seng til
funksjonsområdet. Dette for å avlaste trafikk gjennom korridor ved
intervensjon.

Trine Braaten, due
date:  12 okt 2023

13.10.2023 09:56:29

Nye OUS vil vurdere bruk av heiser og mulighet for å overstyre
heiser på et senere tidspunkt i planleggingsprossen. (Trine
Braaten)

29.09.2023 16:51:39

Gruppen beskriver behov for oppbevaring av kontrast i grønn sone.
Fagkoordinator avklarer leveranse omfang og krav til oppbevaring i
funksjonsområdet med apotekgruppen, samt oppbevaringsbehov på
lager rent i grønn sone.

Trine Braaten, due
date:  12 okt 2023

13.10.2023 10:02:28

Informasjon er innhentet og oversendt HSØ. Låsbart skap på
settes på lager nært PCI. Lab'ene vil forsynes med dagens
behov fra kontrastskapet. Skapet må ha nok kapasitet til å sikre
prosedyrer for tre lab'er i 3 dager. Det anslås at det vil være
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behov for 1 - 2 liter kontrast pr PCI lab pr dag. (Trine Braaten)

29.09.2023 16:49:28

Gruppen beskriver behov for møblering og tverrgående utstyr på lager
utstyr og lager rent (09.02.035, 09.02.044, 09.02.008)

Trine Braaten, due
date:  12 okt 2023

13.10.2023 10:18:21

09.02.044 vurderes brukt som MTU lager. Gruppen vurdere at
det er mest hensiktmessig med hyller over utstyret som står på
hjul. Det må være ca 8 stikkontakter for kobling av medisinsk
tekninsk utstyr, det bør være punkter for IKT. 09.02.035 ønskes
utstyrt med hyller for prosedyrepakker og det er behov for 2
høyskap på hjul til spesialutstyr. Rent lager kan utstyres som
standardrommet. Det forutsettes at forsyningsmedarbeider vil
ivareta bestilling og påfylling av lager i henhold til
funksjonsområdets behov. Det forutsettes også at lab'ene er
utstyrt med tilstrekkelig skap. Det er ønskelig at skapene går
helt til himling. (Trine Braaten)

006 Eventuelt

02.10.2023 11:07:38

Gruppen ønsker beskrivelse på flyt til ERCP-lab. Fagkoordinator
avklarer med gruppen for poliklinikk.

Trine Braaten, due
date:  16 okt 2023

13.10.2023 10:22:48

Det er innhentet følgende informasjon fra fagkoordinator for
Endoskopi. 

Flyt ERCP-lab: Lager: Lagt opp til lagring av forbruksmateriell
og engangsutstyr på stue. Lager er spredt og plassert i
endoskopiområdet for å nå alle skopistuer. Rene/urene skop:
For en effektiv arbeidsflyt er det ønskelig å samle
transportvogner for rene- og urene skop så man kan levere
brukt og hente nytt i samme arbeidsgang. Gruppen foreslår
derfor at det legges til rette for to desentrale lager, skop i plan 
01. Hvert lager, skop bør ha tre tørkeskap og to rene
transportvogner + to urene transportvogner. Dette forutsetter at
rene skop er ferdig pakket i transporttraller.

Medikamenter: Det legges opp til levering ti stue hver dag,
egen tralle med låsbar skuff.

Pasienter: Hvile-  og observasjonsareal, kort avstand, mulighet
for å benytte før og etter behandling. Sengeoppstilling utenfor
stue.

   (Trine Braaten)

008 Status og veien videre

Det vil avholdes et tredje medvirkningsmøte for denne grupen samt
særmøter ved behov.
Status og veien videre i prosjektet for pulje 1.pdf
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